
Svar på interpellation ställd av Miljöpartiet – Är det såhär vi
vill behandla Linköpings hemlösa?

Varför nyttjas inte ramavtalet gällande tillfälligt boende för personer med
beroendeproblematik som Linköpings kommun har med Stadsmissionen?

Linköpings kommun har inget ramavtal med Stadsmissionen gällande tillfälligt boende för
personer med beroendeproblematik. Det finns däremot flera avtal mellan kommunen och
Stadsmissionen rörande både stödboende och annan verksamhet för utsatta personer och
personer med missbruksproblematik som nyttjas enligt överenskommet avtal.

Genom att ta kontakt med kommunens mottagning för Råd & Stöd eller social- och
omsorgsförvaltningens mottagning Vuxna kan personer med beroendeproblematik, eller
närstående, få hjälp med allt från rådgivning, bedömning och öppenvårdsbehandling. Det
finns också möjlighet att få hjälp med behandling, sysselsättning och boendestöd.

Tycker ansvarigt kommunalråd att det är rimligt att lägga flera miljoner kronor per år
på att låta invånare i behov av hjälp bo på Motell Filbyter där varken de basala
behoven uppfylls eller hjälp erbjuds?

Linköpings kommun har inget avtal med Motell Filbyter, vi vet dock att det bor människor där
som tar emot försörjningsstöd från kommunen. social- och omsorgsförvaltningens
boendeenhet arbetar med att  motivera personer som bor i olika akuta boendelösningar,
exempelvis boende på Motell Filbyter, till att vilja ta emot hjälp och flytta till andra
boendelösningar. Målsättningen är att minska antalet människor som har någon form av akut
och tillfällig boendelösning och istället hjälpa individen till en mer långsiktig boendesituation.

Annika Krutzén (M)
Kommunalråd
Ordförande i social- och omsorgsnämnden


